
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Žernov 
ze dne 24. 8. 2020 

 
Přítomni dle prezenční listiny. 
Omluveni: Ing. Ctibor Hůlka  
 
Zahájení zasedání v 17:00 hod., zasedání bylo ukončeno v 18:55. 
Zasedání moderoval starosta Mgr. Libor Mojžíš 
 

1. Úvod. Starosta přivítal všechny přítomné i hosty.   
 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů 
Zapisovatel – Ing. Marie Hanušová, ověřovatelé – Eliška Hamáčková a František Knápek. 
 
USNESENÍ č. 1: Zastupitelstvo městyse schvaluje zapisovatele Ing. Marii Hanušovou, 
ověřovatele Elišku Hamáčkovou a Františka Knápka. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 
3. Byl schválen program zasedání s doplněnými body jednání. 
1. Schválení individuální dotace Královéhradeckého kraje 
2. Odborné prořezání topolové aleje 
3. Aktualizace pasportu místních komunikací 

 
USNESENÍ č. 2: Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání s doplněnými body 
jednání. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

4. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva. 
- změna ÚP č. 2 – úkol trvá 
- převod pozemku pč. 77/3 u bytovky ve vlastnictví  SPÚ do majetku městyse – úkol trvá 
- opravy studen – úkol trvá dle možností rozpočtu městyse 
- Komitét pro udržování památek z války roku 1866 (dar schválen, zatím není uzavřena darovací 
smlouva) 
 
USNESENÍ č. 3:  
na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

5. Rozpočtové opatření č. 4 a 5/2020. Rozpočtová opatření schválil ve své pravomoci 

starosta. RO jsou přílohou tohoto zápisu. 
 
USNESENÍ č. 4: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí rozpočtové opatření č. 4 a 5/2020 
Pro 8, Proti 0, Zdrželi se 0 
 

6. Individuální dotace Královéhradeckého kraje. Městys Žernov obdržel individuální dotaci 

na opravu místních komunikací v části Na Račanech ve výši 400 tis. Kč. 
 
USNESENÍ č. 5: Zastupitelstvo městyse schvaluje přijetí individuální dotace Královéhradeckého 
kraje na opravu místních komunikací v části Na Račanech ve výši 400 tis. Kč. 
Pro 8, Proti 0, Zdrželi se 0 
 

7. Změna ÚP č. 2. V měsíci srpnu se uskutečnilo veřejné projednávání změny ÚP, ve stanovené 

lhůtě byla podána připomínka pouze ke změně na Pohodlí, odbor územního plánování v Náchodě 
vyhodnotí připomínku, firma SURPMO následně upraví změnu ÚP podle připomínky. 
 
USNESENÍ č. 6:  
na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0 



 
8. Projekty MAS Mezi Úpou a Metují.  
- dětské hřiště na velké návsi (podána žádost o dotaci, náklady celkem 217 tis. Kč, výše dotace 80 %) 
- herní prvek pro dospělé u rozhledny (žádost bude podávat TJ Sokol) 
- vybavenost spolků (pořízení dataprojektoru, stanu, pivních setů, zvukové aparatury) 
- dotace prostřednictvím DSO 1866 (žádost na pořízení čtyř interaktivních prvků pro každou obec 
svazku) 

 
USNESENÍ č. 7:  
na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

9. Žádost o dotaci a návratnou finanční výpomoc TJ Sokol Žernov na pořízení 
workoutového prvku u rozhledny 
 
USNESENÍ č. 8: Zastupitelstvo městyse schvaluje poskytnutí dotace na pořízení workoutového 
prvku u rozhledny pro TJ Sokol Žernov a pověřuje starostu k uzavření veřejnoprávní smlouvy o 
poskytnutí dotace ve výši 30 840 Kč. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 9: Zastupitelstvo městyse schvaluje poskytnutí návratné finanční výpomoci na 
pořízení workoutového prvku u rozhledny pro TJ Sokol Žernov a pověřuje starostu k uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 123 360 Kč. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

10. Žádost o poskytnutí finančního daru Oblastní charitě Červený Kostelec 
(Hospic) 
 
USNESENÍ č. 10: Zastupitelstvo městyse schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 1 000 Kč 
pro Oblastní charitu Červený Kostelec a pověřuje starostu k uzavření darovací smlouvy. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0  
 

11. Priority 2021 – 2022. Obce do 3 tis. obyvatel mohou žádat o dotaci z Národní sportovní 

agentury. Programy na rekonstrukci, údržbu či pořízení sportovišť zatím nejsou vypsány. Po diskuzi 
bude požádán Ing. Hůlka o přepracování předložené studie přístavby sokolovny tak, aby mohl být 
dotační program „KABINA“ využit k opravě sokolovny se zázemím pro sportovce. 
 
USNESENÍ č. 11 Zastupitelstvo městyse souhlasí s přepracováním předložené studie tak, aby 
bylo možné opravu sokolovny se zázemím pro sportovce financovat z dotace Národní 
sportovní agentury. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

12. Příprava Sousedské veselice. Organizace dne – pánové Čapek a Knápek přivezou lavice 

a stany (v pátek či v sobotu ráno), SO 10:00 brigáda na postavení stanů a lavic, pódium postaví firma, 
NE 9:30 brigáda na úklid stanů a lavic. 
Nohejbal začátek SO od 11:00, zajištěno po celou dobu občerstvení. 
 
USNESENÍ č. 12:  
na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

13. Vítání občánků.  Jarní termín bude přesunut na 24. 10. 2020 

  
USNESENÍ č. 13:  
na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

14. Žádost o zařazení nové MK do pasportu komunikací. Pan Vlášek požádal o 

souhlas se zařazením budované dopravní infrastruktury pro nové RD Na Račanech do pasportu 
místních komunikací. Zastupitelka paní Zoufalová – Tučková poskytla na vědomí informaci o 



pozdějším problematickém přístupu na pozemky dvou majitelů právě z důvodu nově budované 
infrastruktury na zóně Na Račanech. 
 
USNESENÍ č. 14: Zastupitelstvo městyse souhlasí se zařazením budoucí komunikace pro nové 
RD Na Račanech na pozemcích pč. 1208, 1209 a 1210 v k.ú. Žernov u České Skalice do 
pasportu komunikací městyse Žernov při pravidelné aktualizaci. 
Pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 
15. Informace starosty. Rozhledna byla pronajata jako plocha k umístění reklamního baneru. 

Pronájem plochy bude fakturován. Maximální počet bannerů na rozhledně – 2 ks. 
 
USNESENÍ č. 15: 
na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 
16. Informace místostarostky. 
- na základě požadavku občanů byl dán podnět odboru dopravy Královéhradeckého kraje na úpravu 
jízdního řádu na autobusové lince Česká Skalice – Žernov. Byl posunut odjezd autobusu na 14.00. 
Požadavek je změnit odjezd alespoň na 13:30, který lépe vyhovuje termínu ukončení vyučování dětí 
prvního stupně. 
 
- informace k odbornému prořezu topolové aleje od Šraněk a lip na hřbitově. Nabídka odborné firmy 
na prořez topolů (20 vzrostlých a 8 menších stromů) za celkovou cenu (prořez a úklid větví) 118 660 
Kč bez DPH. Do konce týdne je možné podat další návrhy na zhotovitele a jejich cenové nabídky. 
Prořez výmladků u lip na hřbitově provede pan Novák St. 
 
USNESENÍ č. 16: 
na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 
DISKUZE:  zastupitel MUDr. Pácalt navrhuje snížit vzrostlé topoly u rozhledny, zastupitel Josef Čapek 
navrhuje prořezat vzrostlé břízy, které zasahují do fotbalového hřiště, dále navrhuje dosázet ovocné 
stromy u cesty zbudované v rámci KPÚ za Kuderovými a za hřbitovem, zastupitelka Zoufalová 
připomněla potřebu prořezat proschlé větve na dvou jívách na starém kopci, dále upozornila na 
problém s kanálem u požární nádrže. 
 
 

 
 
 
 

Mgr. Libor Mojžíš, starosta městyse 

 
 
 
 
Zapsala dne 25. 8. 2020    Ověřil:  Eliška Hamáčková 
 
Ing. Marie Hanušová                                                                     František Knápek 
 
 


